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Dancila, despre posibilitatea iesirii ALDE de la guvernare: Nu am luat în calcul

acest lucru

Presedintele PSD, premierul Viorica Dancila, a declarat duminica, la Racsa, ca nu a fost luata în calcul o

posibila iesire a ALDE de la guvernare, dar ca "anumite aspecte" vor fi lamurite în sedinta coalitiei care va

avea loc luni.

"Nu am luat în calcul acest lucru, nu am fost anuntati de catre partenerii nostri de coalitie ca vor sa iasa de la

guvernare. Deci, de ce sa facem alt scenariu, în conditiile în care suntem înca în coalitie?", a spus Dancila.

Ea a mentionat ca nu a discutat cu Calin Popescu Tariceanu nici despre candidatura acestuia la alegerile

prezidentiale.

"Nu am avut o discutie în acest sens cu domnul Calin Popescu Tariceanu. Mâine vom avea o sedinta de coalitie si

vom lamuri anumite aspecte. (...) Nu vreau sa fac scenarii, vreau sa vorbesc despre lucruri concrete", a precizat

premierul.

Liderul social-democratilor si-a lansat duminica, la Racsa, campania de strângere de semnaturi si consultare

"Alaturi de fiecare român".

"Voi merge în nord, în sud, în est, în vest, voi merge în toate localitatile României, cât îmi va permite timpul.

Cunosc aceasta zona, am fost de nenumarate ori aici, cunosc oamenii de aici - oameni foarte calzi, oameni

primitori si am ales ca astazi sa încep strângerea de semnaturi de aici, de la Racsa. (...) Astazi ne bucuram de

strângere de semnaturi, ne bucuram de deschidere, ne bucuram de încurajarile oamenilor si acest lucru este foarte

important, pentru ca, asa cum am spus la congres, pe mine ma intereseaza nu sa ma lupt cu contracandidatii mei, ci

sa fiu cât mai mult între români si iata ca astazi, la Racsa, se întâmpla acest lucru si îmi da toata energia pentru a

merge mai departe", a afirmat Viorica Dancila.
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